
Referat for møte i Veitvet FAU 07.12.2023  

Tidspunkt: 07.12.2023 kl 1800-1930 
Sted: Kantina på skolen  

Tilstede: Luis, Gunhild, Bea, Stine, Kent, Steffen, Laila, Eila, Kathrine. Marthe fra 1900. 

  

1. Besøk av SaLTo-koordinator Sara K. Adolphson  

Salto er et samarbeidsorgan i bydelen mellom politi og kommune. Sara fortalt kort hva de og politiet 
ser. Generelt sett: Veitvet-ungdom skiller seg ikke fra annen by-ungdom.  Mye foregår på SoMe, som 
ikke Salto har kontroll over.  

Voldstilbøyligheten er generelt i bydelen høy, vold kan også skje med på SoMe, med voldvideoer. 
Antall anmeldelser har gått opp, men det trenger ikke være negativt; lavere terskel for å anmelde, 
ungdom sier mer ifra. De skal jobbe med tiltak for dette i 2024. 

God kontakt med u-klubben på Veitvet sentret, generelt mange engasjerte voksne på Veitvet. 

Opplever ikke lenger Veitvet som et tilholdssted for dopsalg eller «tilreisende bråkmakere», slik det 
var mer før.  

Felles styringsgrupper på tvers av bydelene, om det skulle skje hendelser.  

Nytt: Trygghetsverter i bydelen som kommer på fotballkamper, for å skape trygghet og roe ned 
eventuell uro. 

Send epost til sara.adolphson@bbj.oslo.kommune.no om det skulle være noe eller om det trengs 
trygghetsverter til sportsarrangement. 

Saltos råd videre: vær synlige voksne, gå gjennom senteret om kvelden, opp ved T-banen, påvirke 
skolen til å ha temakvelder f.eks. med Barnevakten.no som kan gi støtte og veiledning til foreldre. 

 

2. Informasjon fra leder og nestleder   
• Hva har vi gjort siden sist  

o FAU har fått 700.000 kr i støtte fra Sparebankstiftelsen DnB til «Ungdomsbenk» og 
«Lekelandsby». Søker videre midler for å komme i mål med hele prosjektet. 

o Teamsslisens og lagringsområde via Oslo KFU 
o Oppdatert info og referater på skolens hjemmeside  

• Info om Skanska-saken og status: Møte med kommunen i januar. 
• Oppdatering mobilhotell (se SMU og DS-referatpunktet) 

  

3. Orientering fra Skolemiljøutvalget-møtet (SMU)  
(Stine og Eila) 

• Jobber med å reduserer rastisitske kommentarer og generell dårlig språkbruk. 

• Bevisstgjøre seg traumer – hvor kommer dårlig oppførsel egentlig fra. Tøyen skole har jobbet 
aktivit med traumer, kan vi også det? 

• Skolemat er suksess, det er populært, sosialt og samlende, færre på u-trinn trekker opp til 
senteret. Ønsker å fortsette med dette. Lunsj til u-trinn og frokost til mellomtrinn. 

• Baseskole, fordelene med slik organisering.  
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• Mobilhotell. Konsekvenser ved deling av bilder og videoer. Elevrådet mente også det hadde 
fordeler.  

• Plan for trygt og godt læringsmiljø. 

 

4. Orientering fra Driftsstyret (DS)  
(Marthe, DS-nestleder) 

• Budsjett: går pr i dag med 3,5 mill i pluss. Men reelle tall vil foreligge i januar, da vil det tas en 
diskusjon hva et eventuelt overskudd skal brukes til: betale gjeld? Overføre penger til 2024? 
Lærerressurser? 

• Mobilhotell. Prøveordning innført på 8.trinn. Mobilhotellskap er kjøpt inn fra anti-mobbe-
midler skolen har fått (40.000kr), og skapene innrulleres fremover nå fra 5.trinn til 10.trinn. 

• Opp til lærere hvordan hotellene skal brukes: hele dag? Gi tilgang i storefri? De prøver ut og 
erfarer. 

• Anti-mobbe-midlene skal også brukes til å merke opp skolens uteområdet/lekestasjoner.  
• Strategi for lesing. Mange elever er på nivå 1. Hva med skolebiblio? Befaring på skolebiblio 

med DS. Lite orden. Med de nye midlene skolen har fått, vil de sette inn et firma som skal inn 
og pusse opp. Stenges og åpnes ikke før sommeren? Skulle vært åpent og i bruk nå, etter 
forrige plan. En lærer har brukt noe ressurser, men det er ikke nok. Hva er skolens plan for 
bruk av bilbio? Og hva er langsiktig strategi og fremdrift? DS jobber videre med dette + 
skolebiblio-gruppa. 

• Nytt byråd som lover bedre skolebudsjetter. Vil bake mat-penger inn i det store budsjettet. 
• DS ønsker av FAU: lage en bil-kampanje morgen og/eller ettermiddag der det oppfordres å 

levere/hente elever bak skolen ved kveldsinngangen, IKKE foran skolen. FAU tar tak i dette på 
nyåret. 

5. Årshjulet  

• Ingen Årshjuls-aktiviteter i desember. 

6. Grupperunde  
Gaming-gruppa,  Utemiljø, Aks-kontakt, Skolebibliotek, Skolehage,  Natteravn,   

• Mangel på tid: vi hoppet over dette punktet, men nevnte kort Gaming-gruppa sin store 
suksess. 

• Ønsker vi å jobbe for få en skøytebane? NESTE FAU-møte.  
 

7. Eventuelt/innmeldte saker  

• 17.mai hvert år i sentrum? Lærere og ledelse ønsker saken tatt opp igjen i FAU, de er for.  

Stor tradisjon, stort å få delta i sentrumstoget. Fint å være lokale også.6 stemte for, 3 mot, 
1 blank: Veitvet skole deltar i sentrumstoget hver 17.mai fremover. Vi understreker at vi 
ønsker arrangement på dagtid på Veitvet skole, med aktiviteter og mat til inntekt for og 
organisert av 8.trinn. 

• FAU støtter at skolen sender ut skolemeldinger ved varslede slåsskamper og oppgjør. Vi 
trenger å informeres som foreldre om dette, på den måten kan det skape samtaler med 
våre barn hjemme om det som skjer der ute, og kanskje kan vi unngå det. I alle fall ha en 
viss oversikt over hva som skjer. Meldingen fra skolen oppfordres å være konsis og gjerne 
også understreke grunnen til å sende ut meldinger. Ikke for å skape panikk, men dette kan 
være realiteten, og den må vi forholde oss til, lærere, skoleledelse og foresatte. Melding ut 
kan forhåpentligvis forebygge og for å involvere/ta i vare foreldre og foresatte.  
 

Nye FAU-datoer er satt: torsdag 25.januar kl.1800-19.30 og tirsdag 27.februar kl. 18.00-19.30 



 


